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Interpelacje i zapytania radnych 

 

Radny WOJCIECH OSIECKI 

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Szanowna Rado ja mam takie pytanie odnośnie 

Drogi Wschodniej, bo z tego co dowiedziałem się został ogłoszony przetarg i chyba nawet 

wyłoniony wykonawca dokumentacji. Czy jest już jakaś koncepcja? Czy ta koncepcja skupia 

się na tej dawniej opracowanej koncepcji? Czy, pojawiają się jakieś nowe pomysły przebiegu 

tej drogi? Tutaj mieszkańcy akurat tamtych okolic pytali się mnie, gdzie dokładnie, bo jest 

podane skrzyżowanie z ul. Lubelską, gdzie dokładnie ta Droga Wschodnia ma się zaczynać i 

w którym miejscu dokładnie kończyć? Jeżeli chodzi, tutaj też pozwolę sobie zabrać zdanie 

odnośnie przedszkola i dojazdu do przedszkola. Sam jestem ojcem, który tam codziennie 

dowozi dziecko, byłem świadkiem blokady tej drogi przez mieszkańców. Niejednokrotnie też 

mówiłem, że mieszkańcy już mają dosyć tego, że no mieszkańcy nie z ich osiedla a z całego 

miasta, nawet i z sąsiadujących gmin dowożą swoje dzieci do przedszkola, po prostu 

warkocząc im pod oknami. Myślę, że tutaj miasto powinno podjąć wszelkie próby w 

połączeniu ze spółdzielnią mieszkaniową, żeby ten problem rozwiązać. I nie jest to tylko i 

wyłącznie problem spółdzielni mieszkaniowej. Dziękuję bardzo. 

 

BURMISTRZ  

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, ponieważ pracujemy bez przerwy nie miałem szansy 

nawet sięgnąć do dokumentów, więc na niektóre pytania odpowiem Państwu na piśmie po 

sprawdzeniu w dokumentach, żeby też nie prowadzić państwa w błąd.(…) . Pan Radny 

Osiecki podniósł kwestię Drogi Wschodniej. Plan zagospodarowania przestrzennego w 

sposób taki jednoznaczny reguluje włączenie się naszej drogi w ciąg Drogi Wschodniej. 

Natomiast tak jakby wizualnie, bo nie mamy planu zagospodarowania przestrzennego jest to 

lekko za skrzyżowaniem w ulice Błogosławionego Ojca Koźmińskiego. Tam jest włączenie 

do drogi lubelskiej jeszcze w granicach naszego miasta, przepraszam to jest już gmina. I w 

tym miejscu przez gminę będzie włączenie do drogi lubelskiej. Natomiast na terenie miasta 

osiedle przy ul. Piaskowej i w okolicy gdzieś ul. Hutniczej, czyli tak na wzniesieniu 



targowicy. Tam jest połączenie Drogi Wschodniej z drogą gminną. Pan Radny podnosił 

również kwestię też tych terenów, to już omówiliśmy przy Przedszkolu nr 1. 

 


